
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                    ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ∆ΙΑ∆ΙΚΤΥΟ                            

ΝΟΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

∆ΗΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ                                                       ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ  

Απόσπασµα της  

Αριθµ. Συνεδρίασης:   20 / 3-08-2011 

 

Αριθµ. Απόφασης:      665  / 2011 

 

ΘΕΜΑ:   Έγκριση µίσθωσης  δικτύου υποδοµής ∆ήµου Σερρών για εγκατάσταση 

οπτικών ινών στην FIBERNET Α.Ε. και ορισµός επιτροπής 

διαπραγµάτευσης, αξιολόγησης της πρότασης και σύνταξης  του σχετικού 

συµφωνητικού.  

  

    Στις Σέρρες και στο ∆ηµοτικό Κατάστηµα, σήµερα την 3
η
 του µηνός 

ΑΥΓΟΥΣΤΟΥ του έτους 2011, ηµέρα της εβδοµάδος ΤΕΤΑΡΤΗ και ώρα 20:00 

συνεδρίασε το ∆ηµοτικό Συµβούλιο Σερρών, ύστερα από την αριθµ. 20 / 27-07-2011 

έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, που επιδόθηκε σε 

όλους τους ∆ηµοτικούς Συµβούλους, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010 (ΦΕΚ 87/7-6-2010 τ.Α’) «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της 

Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης».  

    Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόµιµη απαρτία, σύµφωνα µε τις διατάξεις της 

παρ. 2 του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδοµένου ότι σε σύνολο 41 ∆ηµοτικών 

Συµβούλων, παρόντες ήταν 36 δηλαδή: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ: 

Παπαβασιλείου Βασίλειος (Πρόεδρος ∆.Σ.) Καλαϊτζίδης Βασίλειος 

∆ινάκης Κων/νος (Αντιπρόεδρος ∆.Σ.) Κατιρτζόγλου Βασίλειος 

Χουρουζίδης Νικόλαος (Γραµµατέας ∆.Σ.)  

Αγιαννίδου-Αρβανίτη Σταυρούλα Μερετούδης ∆ηµήτριος 

Αγοραστός Αγοραστός Μηλίδης Θεόδωρος 

Αναστασιάδης Αντώνιος Μοσχολιός Ζωγράφος 

Αποστολίδου Ραχήλ Μπιτζίδου-Σαρακενίδου Σοφία 

Αραµπατζής Θεόδωρος Μυστακίδης Παύλος     

Αρναούτογλου Φωτεινή  

Βαλτσάνης ∆ηµήτριος  

Γαλάνης Στέργιος Σαραντίδου Ερµοφύλη 

Γάτσιος Αθανάσιος Σούζας Ζαχαρίας 

Γκότσης Ηλίας Σταυρόπουλος Χριστόδουλος 

Γρηγοριάδης Παναγιώτης 

∆ηµητρίου Ευστράτιος 

Τατούδης Παναγιώτης 

∆ήµου Ιωάννης Φωτιάδης Στέφανος   

∆ούκας Γεώργιος Χασαπίδης Κων/νος 

∆ρίγκα Χρυσούλα   Χατζηµαργαρίτης Μαργαρίτης 

Ηλιοπούλου Σταλακτή Χράπας Παντελής 

Θεοχάρης Μιχαήλ  

Ίντος ∆ηµήτριος  

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:.1) Κοτρώνης Παναγιώτης, 2) Νιζάµης ∆ηµήτριος, 3) Παπαδοπούλου 

Φωτεινή, 4) Στεργίου Νικόλαος, 5) Χρυσανθίδης Βασίλειος. 
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    Ο Πρόεδρος του ∆.Σ., µετά την διαπίστωση απαρτίας, κήρυξε την έναρξη του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου, στην οποία ήταν παρών ο ∆ήµαρχος κ. Αγγελίδης Πέτρος, 

που κλήθηκε σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

 

- Το 13
ο
 θέµα συζητήθηκε πρώτο µε την σύµφωνη γνώµη του Σώµατος.  

- Το 37
ο
 θέµα συζητήθηκε δεύτερο µε την σύµφωνη γνώµη του Σώµατος.  

 

- Κατά τη συζήτηση του 37
ου

 θέµατος και λίγο µετά την τοποθέτησή του επί αυτού, ο 

∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Φωτιάδης Στέφανος, αποχώρησε από την Συνεδρίαση.  

 

- Μετά το πέρας του κανονικού χρόνου συνεδρίασης, σύµφωνα µε τον κανονισµό, (4 

ώρες συνεδρίας + 1 ώρα) αποφασίστηκε η διακοπή της συνεδρίασης και η συνέχισή 

της την εποµένη 4 Αυγούστου 2011 και ώρα 21:00. 

 

- Κατά τη συνεδρίαση της 4
ης

 Αυγούστου 2011, απουσίαζαν οι κ.κ. : 

Αρναούτογλου Φωτεινή, Βαλτσάνης ∆ηµήτριος, Γάτσιος Αθανάσιος, Θεοχάρης 

Μιχαήλ, Κατιρτζόγλου Βασίλειος, Μερετούδης ∆ηµήτριος,  Μηλίδης Θεόδωρος, 

Τατούδης Παναγιώτης, Χασαπίδης Κων/νος.  

 

- Το 36
ο
 θέµα συζητήθηκε αµέσως µετά το 7

ο
 µε την σύµφωνη γνώµη του Σώµατος.  

- Κατά την διάρκεια της συζήτησης του 27
ου

 θέµατος και λίγο πριν τις τοποθετήσεις 

των ∆ηµοτικών Συµβούλων, ο Πρόεδρος ανακάλεσε στην τάξη τον ∆ηµοτικό 

Σύµβουλο κ. Αναστασιάδη Αντώνιο, λόγω απρεπούς συµπεριφοράς  και 

χαρακτηρισµών (αποκάλεσε φασίστες, µέλη της ∆ηµοτικής Αρχής).  

 - Επίσης κατά την διάρκεια της συζήτησης του 27
ου

 θέµατος και ενώ έκανε 

τοποθέτηση επί του θέµατος ο Αντιδήµαρχος κ. Γαλάνης Στέργιος,  παρενέβη η 

∆ηµοτική Σύµβουλος κα Σαραντίδου Ερµοφύλη, η οποία ενεπλάκη σε διαλογική 

συζήτηση µε τον κ. ∆ήµαρχο. Παρενέβη ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου για 

να επιβάλει την τάξη, λέγοντας: «Σεβαστείτε επιτέλους τον οµιλητή. ∆εν σας τιµά 

αυτό που κάνετε. Αυτή είναι παιδική χαρά που δηµιουργείτε. Την επόµενη φορά στο 

Συµβούλιο, να φέρεται και τα <παιχνίδια> σας».  

 Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Στέφανος Φωτιάδης, ζήτησε  από τον Πρόεδρο να 

ανακαλέσει. Ο Πρόεδρος δεν ανακάλεσε και σε ένδειξη διαµαρτυρίας αποχώρησαν 

από την αίθουσα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι κ.κ.:  

Φωτιάδης Στέφανος, ∆ρίγκα Χρυσούλα, Ηλιοπούλου Σταλακτή, Χουρουζίδης 

Νικόλαος, Αναστασιάδης Αντώνιος, Γκότσης Ηλίας, Ίντος ∆ηµήτριος, Μοσχολιός 

Ζωγράφος, Σαραντίδου Ερµοφύλη και συνεχίστηκε το ∆ηµοτικό Συµβούλιο.  

  

 

    Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο στην παραπάνω συνεδρίασή του, στο 16
ο
 θέµα της 

ηµερήσιας διάταξης, ύστερα από την υπ’ αριθµ.  44797/20-7-2011 εισήγηση του 

Τµήµατος Κυκλοφοριακού Σχεδιασµού και Ρυθµίσεων του ∆ήµου,   που έχει ως εξής:   

  

 

 

2 

 

 

ΑΔΑ: 4ΑΜ3Ω10-7ΓΓ



 << Ο ∆ήµος Σερρών αξιοποιώντας την κατασκευαστική παρουσία της 

εταιρείας Γαντζούλας  ΑΤΕΕ κατά την διάρκεια του έργου της ΘΕΡΜΗ ΣΕΡΡΩΝ 

Α.Ε. (Τηλεθέρµανση Σερρών), εγκατέστησε άνωθεν του δικτύου θερµού νερού 

περίπου 10 km πλαστικού αγωγού ως υποδοµή  για την µελλοντική ανάπτυξη δικτύου 

οπτικών ινών. 

 Με την από 18-7-2011 και µε αρ. πρωτ. 44127 επιστολή της η εταιρεία 

FIBERNET A.E. δηλώνει ενδιαφέρον για την αξιοποίηση του ως άνω δικτύου, έναντι 

ανταπόδοσης που θα προκύψει  από την ισχύουσα νοµοθεσία  ή από πιθανή 

διαπραγµάτευση  µεταξύ των δύο µερών.  

Κατόπιν αυτών παρακαλώ να  εισηγηθείτε την παραχώρηση ή µη της 

χρήσης από την FIBERNET A.E. του προαναφερθέντος δικτύου  και να ορίσετε την 

επιτροπή διαπραγµάτευσης, αξιολόγησης της πρότασης και σύνταξης  του σχετικού 

συµφωνητικού, στην περίπτωση που η απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου είναι 

θετική υπέρ της συνεργασίας >>.  

 

και σχετική συζήτηση, 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ         

 

 Α) Εγκρίνει την µίσθωση δικτύου υποδοµής ∆ήµου Σερρών για εγκατάσταση 

οπτικών ινών στην FIBERNET Α.Ε. 

 

 Β) Συγκροτεί επιτροπή διαπραγµάτευσης, αξιολόγησης της πρότασης και 

σύνταξης  του σχετικού συµφωνητικού, αποτελούµενη  από υπηρεσιακούς  

παράγοντες και αιρετούς και συγκεκριµένα από τους:  

 

1. Γαλάνη Στέργιο, Αντιδήµαρχο ∆/κών-Οικονοµικών Λειτουργιών-

Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρνησης & ∆ιαφάνειας, ως Πρόεδρο αυτής 

2. Χρυσανθίδη Βασίλειο, ∆ηµοτικό Σύµβουλο   

3. Αναστασιάδη Αντώνιο, ∆ηµοτικό Σύµβουλο    

4. Σαραντίδου Ερµοφύλη, ∆ηµοτική Σύµβουλο  

5. Κοτρώνη Παναγιώτη, ∆ηµοτικό Σύµβουλο  και, 

6. Παπαδίκη Νικόλαο, Πρ/νο του Τµήµατος Κυκλοφοριακού Σχεδιασµού και 

Ρυθµίσεων 

7. Γιαννάκη Γεώργιο, Πρ/νο του Τµήµατος Μηχανοργάνωσης.  

 

Γ)  Αναθέτει τις περαιτέρω ενέργειες στην Οικονοµική Επιτροπή.  

 

Αναθέτει στον κ. ∆ήµαρχο τις παραπέρα ενέργειες. 

 

      Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.                                Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆.Σ. 

 

ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                       ΧΟΥΡΟΥΖΙ∆ΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ   

    

                                                                                                  ΤΑ ΜΕΛΗ 

                                                                               Όπως υπογράφουν στο πρακτικό 
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       Σέρρες  11-08-2011 

 

       Πιστό Αντίγραφο 

 

Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

 

  ΠΕΤΡΟΣ ΑΓΓΕΛΙ∆ΗΣ    

 

   Μ. Ε. ∆. 

 

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆. Σ.            

                 κ.α.α.   

 

 

∆Ι∆ΑΣΚΑΛΟΥ ΜΑΡΙΑΝΘΗ  
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                                                                     ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                     Σέρρες 11  Αυγούστου 2011     

ΝΟΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

∆ΗΜΟΣ ΣΕΡΡΩΝ                                         Αρ. Πρωτ.:  44797 

∆/ΝΣΗ ∆/ΚΟΥ-ΟΙΚΟΝ/ΚΟΥ                                                                                          

ΤΜΗΜΑ ΥΠΟΣΤ. ΣΥΛΛΟΓΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ                 

Τηλ.: 23210-83624 

  

 

Π Ρ Ο Σ 

 

1. Τµήµα Κυκλοφοριακού Σχεδιασµού  

& Ρυθµίσων (κ. Παπαδίκη) 

2. ∆.Τ.Υ. (Γραµµατεία) 

3. Τµήµα Προσόδων 

4. Τµήµα Ταµείου 

5. Τµήµα Λογιστηρίου   

 

Υπηρεσίες µας  

  

        

    Σας αποστέλλουµε, δυνάµει των διατάξεων του άρθρου  65 του Ν. 3852/2010, την 

αριθµ.     665 / 2011  απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου µε την οποία εγκρίνεται  η  

µίσθωση δικτύου υποδοµής ∆ήµου Σερρών για εγκατάσταση οπτικών ινών στην 

FIBERNET Α.Ε. και ορίζεται επιτροπή διαπραγµάτευσης, αξιολόγησης της πρότασης 

και σύνταξης  του σχετικού συµφωνητικού και παρακαλούµε για τις περαιτέρω 

ενέργειές σας.  

 

Κοινοποίηση: 

1. FIBERNET A.E.  

    Εθν. Αντιστάσεως 30 

    Τ.Κ. 62100 – Σέρρες 

 

2. Οριζόµενα Μέλη 

                       Ενταύθα   

                                                                                     Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ 

                                                                                                      κ. κ. ε.                                         

               

                                                                                      Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆.Σ.  

                                                                                                       κ.α.α. 

  

                                                                                 

                                                                                        ∆Ι∆ΑΣΚΑΛΟΥ ΜΑΡΙΑΝΘΗ 
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